
                                                                                         Gliwice, 05.09.2024 r.  

 

 

                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

 

Do ZDM 

 

Mieszkańcy zapytują – czy istnieje możliwość oczywiście po konsultacjach, 

opiniach Radnych RM Gliwice, Rady Dzielnicy, Policji wprowadzenia w ciągu 

ul. Okrzei ruchu dwukierunkowego. 

To jest tylko wstępne pytanie. 

Być może nie można, dlatego poczekam na Państwa odpowiedź. 

Nie ma potrzeby uruchamiać procedur, kiedy takiej opcji nie ma.  

  

  

 

  

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice  
 

 

 


